
    ZÁPIS

ze Zastupitelstva obce Újezd pod Troskami

z 10. veřejného zasedání

konaného dne 16. prosince 2024 od 17:00 hodin v budově OÚ Újezd pod Troskami.

Přítomní zastupitelé: Jan Švihel, Ing. Romana Steinerová, Eva Steinerová, Miroslav

Matěcha, David Maryska, Tomáš Petráček

Omluvení zastupitelé: Jiří Kubišta

Přítomní hosté: 5 občanů dle prezenční listiny

Zapisovatel:  Mgr. Kristýna Bužová

Ověřovatelé: Miroslav Matěcha, Ing. Romana Steinerová

Bod 1. Zahájení   –   schválení programu, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

Starosta  obce  p.  Švihel  zahájil  zasedání  a  uvítal  všechny  přítomné.  Konstatoval,  že  je

přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, a tak je jednání usnášeníschopné. Ze zasedání je

pořizován  zvukový  záznam.  Pan  starosta  pověřil  zhotovením  zápisu  Mgr.  K.  Bužovou  

a  ověřovatele  zápisu  Ing.  Romanu  Steinerovou  a  Miroslava  Matěchu.  Zápis  z  minulého

zasedání byl ověřen, nebyla podána žádná námitka proti.

Starosta obce seznámil přítomné s programem dnešního zasedání:

1) Zahájení – schválení programu, jmenování zapisovatele a určení ověřovatelů zápisu

2) Usnesení z 16. 9. 2024 – přečtení + prohlášení platnosti

3) Návrh rozpočtu na rok 2025

4) Darovací smlouva Sklopísek Střeleč, a.s.

5) Smlouva o spolupráci Diakonie Broumov, sociální družstvo

6) Obecně  závazná  vyhláška  o  místním  poplatku  za  obecní  systém  odpadového

hospodářství

7) Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství

8) Žádost o finanční dar na benefiční koncert Villata z.s.

9) Žádost o finanční dar Charita Sobotka

10) Žádost o dotaci z Královéhradeckého kraje – Podpora prodejny COOP v Újezdě pod

Troskami

11) Žádost o dotaci Jednota COOP
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12) Vyhodnocení nabídek Rozšíření oprav komunikací Újezd pod Troskami

13) Zahájení  přípravné  projektové  dokumentace  na  akci  Lávka  a  chodník  Újezd  pod

Troskami

14) Nákup komunálního traktoru na zimní údržbu

15) Technický dozor investora na akci Zásobení pitnou vodou Čímyšl

Hlasování: 

Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0

Zdržel: 0

ZO schvaluje

program 10. veřejného zasedání ZO ze dne 16. 12. 2024.

Bod 2.   Usnesení z     16. 9. 2024 – přečtení + prohlášení platnosti  

Usnesení z veřejného zasedání konaného dne 16. 9. 2024 přečetla Ing. Romana Steinerová. 

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

Usnesení z 9. veřejného zasedání ZO konaného dne 16. 9. 2024.

Bod 3. Návrh rozpočtu na rok 2025

Návrh rozpočtu byl vyvěšen v zákonné lhůtě, a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky.

Návrh rozpočtu je navržen jako schodkový, a to na částku 15 723 100 Kč na straně příjmů 

a 16 735 000 Kč na straně výdajů. Saldo ve výši 1 011 900 Kč bude hrazeno z účtu 8115 –

uspořené peníze z minulých let.

Největší položky na straně příjmů jsou dotace od Královéhradeckého kraje ve výši 3 500 000

Kč + Sklopísek Střeleč + Státní fond životního prostředí. Na straně výdajů 6 000 000 Kč  

na vodovod v Čímyšli. 

Současně je třeba odsouhlasit pravidla pro schvalování rozpočtových opatření. Návrh je stejný

jako v minulém roce – výdaje do 300 000 Kč starosta,  vyšší  částky ZO, na straně příjmů

neomezeně. 
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Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel:0  

ZO schvaluje

Rozpočet na rok 2025, a to schodkový ve výši 15 723 100 Kč na straně příjmů a 16 735 000

Kč na straně výdajů. Za závazné ukazatele se stanovují třídy. Zároveň poskytuje starostovi

pravomoc schvalovat rozpočtová opatření na straně výdajů do 300 000 Kč, na straně příjmů

neomezeně. 

Bod 4. Darovací smlouva Sklopísek Střeleč, a.s.

Sklopísek Střeleč poskytne obci celkovou částku 1 500 000 Kč na zajištění chodníku a lávky

v Újezdě pod Troskami. 750 000 Kč bude převedeno do 31. 12. 2024, zbylá částka do 31. 12.

2025.

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

darovací  smlouvu  se  Sklopískem Střeleč  a.s.  na  realizaci  projektu  komunikace  pro  pěší-

chodník, včetně přechodu přes vodoteč podél silnice II/281 v intravilánu obce. Celková částka

poskytnutého daru je 1 500 000 Kč, 750 000 Kč bude obci zasláno do 31. 12. 2024, zbytek

částky nejpozději do 31. 12. 2025.

Bod 5. Smlouva o spolupráci Diakonie Broumov, sociální družstvo

Od 1. 1. 2025 je v ČR povinný sběr textilního odpadu. Obec musí zajistit místo, kde bude

možné odevzdávat nepotřebný textil, aby se mohl snadněji separovat. Dle potřeby bude textil

odvážen do Broumova na vlastní náklady. Částka za 1 kg je 2,50 Kč. 

Diskuse:

Ing. Linhart – textil budeme moci odevzdávat pouze v úředních hodinách?

p. Švihel – dle domluvy + se mohou udělat nějaké speciální víkendové sběry.

p. Marešová – jak bude řešen znečištěný textil?

p. Švihel – nepoužitelný textil se bude třídit odděleně. 
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Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

smlouvu o spolupráci s Diakonií Broumov, sociální družstvo.

Bod 6.  Obecně  závazná vyhláška o  místním poplatku za  obecní  systém odpadového

hospodářství

Jedná se o navýšení platby za komunální odpad z dosavadních 550 Kč na trvale žijící osobu/

dům na  700  Kč.  Současně  se  nám nedaří  vybrat  ani  polovinu  skutečných  vynaložených

nákladů na likvidaci odpadů. Zdražení neprobíhalo několik let, tudíž je tento krok nutný.

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

Bod  7.  Obecně  závazná  vyhláška  o  stanovení  obecního  systému  odpadového

hospodářství

Protože se bude separovat nově i textil, je třeba aktualizovat vyhlášku o stanovení obecního

systému odpadového hospodářství. Jiná změna nenastává.

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 
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ZO schvaluje

Obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému odpadového hospodářství.

Bod 8. Žádost o finanční dar na benefiční koncert Villata z.s.

Žádost o finanční dar na benefiční koncert Villata z.s. přečetl místostarosta Miroslav Matěcha.

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

poskytnutí finančního daru ve výši 10 000 Kč na benefiční koncert konaný dne 20. 12. 2024

v Újezdě pod Troskami. 

Bod 9. Žádost o finanční dar Charita Sobotka

Žádost o finanční dar pro Charitu Sobotka přečetla Ing. Romana Steinerová. Návrh na částku

byl 3 000 Kč, po dohodě s přítomnými občany byla částka navýšena na 5 000 Kč. 

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

poskytnutí daru ve výši 5 000 Kč Charitě Sobotka. 

Bod 10. Žádost o dotaci z     Královéhradeckého kraje – Podpora prodejny COOP v     Újezdě  

pod Troskami

Každoročně  žádáme  o  25 000  Kč  Královéhradecký  kraj,  ke  kterým  přidáme  25 000  Kč

z vlastních prostředků a poskytneme celkovou částku Jednotě, COOP – Nová Paka.

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 
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ZO schvaluje

podání žádosti o dotaci z Královéhradeckého kraje ve výši 25 000 Kč. 

Bod 11. Žádost o dotaci Jednota COOP

Žádost o poskytnutí dotace přečetl pan starosta Švihel.

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

poskytnutí dotace Jednotě, spotřební družstvo Nová Paka – COOP ve výši 50 000 Kč pro rok

2025.

Bod 12. Vyhodnocení nabídek Rozšíření oprav komunikací Újezd pod Troskami

Dle  projektové  dokumentace  na  kanalizaci  bylo  počítáno  pouze  s opravami  rýh  po

výkopových  pracích.  Je  třeba  udělat  více  nových  silničních  povrchů,  než  bylo  původně

počítáno (2287 m2). Poptáno bylo pět firem, které nám dodaly cenovou nabídku. Hodnoticím

kritériem byla nejnižší cenová nabídka. 

Rekom 3 700 008,13 Kč bez DPH

VPK Suchý 3 717 017,95 Kč bez DPH

Stavoka a.s.   3 250 711,31 Kč bez DPH

Smola HK a.s.   4 189 558,80 Kč bez DPH

T4 Building    4 531 887,40 Kč bez DPH

Hlasování: 

Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

nejvýhodnější nabídku od firmy Stavoka Kosice, a.s. 3 250 711,31 Kč BEZ DPH.
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Bod 13. Zahájení přípravné projektové dokumentace na akci Lávka a chodník Újezd

pod Troskami

Díky  kladnému  stanovisku  od  firmy  Sklopísek  Střeleč,  a.s.  můžeme  zahájit  práce  na

projektové  dokumentaci.  Studii  připravil  Projstav  HK  s.r.o.  Jsem  domluven  s panem

Kadavým, že v lednu přijede, připravíme aktualizaci a zahájíme přípravné práce, aby se akce

mohla v příštím roce dokončit. 

Hlasování: 

 Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

zahájení přípravné projektové dokumentace na akci Lávka a chodník Újezd pod Troskami.

Bod 14. Nákup komunálního traktoru na zimní údržbu

Jedná se o komunální malotraktor na chodníky. Mluvili jsme o tomto delší dobu. Hledali jsme

dotace. Ceny jsou vysoké. Stávající zimní údržba se nebude nahrazovat. Dostali jsme nabídku

na komunální malotraktor, který byl v jedné obci již využíván, za 140 000 Kč. Bude třeba

v budoucnu uklízet prostor u čistírny odpadních vod, parkoviště a plánovaný nový chodník.

Dělali jsme průzkum trhu. Podobný nový stroj stojí od 615 000 Kč bez příslušenství A BEZ

DPH, použitý se pohybuje okolo 157 000 Kč až 330 000 Kč. 

Diskuse:

Ing. Linhart – kde ten stroj bude stát?

p. Švihel – po oplocení čistírny by se udělala plechová garáž. Jinde místo není.

p. Marešová – to je jednoúčelové, pouze s radlicí?

p. Švihel – ne, má to radlici, sypač, dá se na to připojit ale i kartáč nebo něco podobného.

Ing. Linhart – bude to muset mít povinné ručení apod.

p. Švihel – to ano, vše mám již zjištěné. 

Hlasování: 

Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

nákup komunálního traktoru na zimní údržbu ve výši 140 000 Kč. 
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Bod 15. Technický dozor investora na akci Zásobení pitnou vodou Čímyšl

Poptali jsme tři osoby, které by mohly dělat technický dozor. 

Ing. Klouček - 79 300 Kč 

Projstav HK s.r.o - 112 530 Kč 

Ing. Jiří Bobr - NEDODAL CENOVOU NABÍDKU

Hlasování: 

Pro: 6 zastupitelů

Jan Švihel,  Ing.  Romana Steinerová,  Eva Steinerová,  Miroslav  Matěcha,  David  Maryska,

Tomáš Petráček

Proti: 0                                                                                                                    

Zdržel: 0 

ZO schvaluje

nejvýhodnější nabídku na technický dozor investora 79 300 Kč od pana Ing. Kloučka.

Bod 16. Diskuse

p. Marešová – žádám o větší informovanost ohledně kanalizace. Zajímají nás především tyto

věci – kdy budou ukončeny povrchové úpravy, kdy budou dány pokyny, jakým způsobem se

připojovat, kdo bude s námi uzavírat smlouvu. Je třeba také u nás v ulici dořešit konečnou

úpravu silničního povrchu.

p. Švihel – stavím se, mrkneme na to. Informace budou teď ve zpravodaji. V současné době

není nikdo připojený, přípojky se dělají. Musí se zkolaudovat hlavní řád a čistírna, dokud toto

nebude, nemůže se nic spustit. Poté Vás vyzveme, abyste se postupně napojovali. Budou se

sepisovat smlouvy o napojení, to vše bude v průběhu dalšího roku. 

Ing. Steinerová R. – stavba byla předaná, Stavoka tady ale stále funguje a fungovat bude.

Kolaudaci bude předcházet změna stavby před dokončením. Budou probíhat stále i kontrolní

dny.

pí. Loudová – je potřeba řešit autobusovou zastávku směr Jičín. 

pí. Steinerová E. – pokud vím dobře, již se řešilo, pozemek není náš.

p. Doležal – v uličce v určité dny nesvítí lampy. Je třeba také řešit možnost parkování za OÚ

pro veřejnost. Mohlo by se udělat dopravní značení. 

Řešíme stále svodidla před naším domem. Bylo nám sděleno, že po dokončení povrchů se

mohou udělat. Doposud tam nic není.

p. Matěcha – řešil jsem se zástupcem silnic, dokud nebude schválena rekonstrukce silnice od

Sobotky až sem, svodidla nebudou. Jediné, co upravili, byly odrazky. 

p. Doležal – u domu č. p. 12 je třeba upravit ten trojúhelník, který je teď ve strašném stavu. 

Ing. Linhart – až se udělá nový asfalt v uličce, mohlo by se tam osadit zrcadlo? Pokud přijedu
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od Jičína, je tam nepřehledná situace, sice tam je přednost v jízdě, ale cyklisti tam jezdí dost

rychle.

p. Doležal – jsem rád za spolupráci obce a Sklopísku Střeleč. 

p. Švihel – také jsem rád, děkoval jsem za vše, na čem jsme se domluvili. 

pí. Marešová – myslím si, že Sklopísek Střeleč je velice vstřícný k potřebám obyvatel.

Zasedání ZO začalo dne 16. 12. 2024 v 17:00 hodin a skončilo v 18:30 hodin.

Ze zasedání byl pořízen zápis, který byl zveřejněn na internetových stránkách obce a současně

i zvukový záznam, který je k dispozici pro občany na OÚ v Újezdě pod Troskami.

Jan Švihel – starosta obce

………………………………………     

Ověřili:

……………………………………………. ……………………………………

Ing. Romana Steinerová – místostarostka Miroslav Matěcha – místostarosta 

Zapsal: Mgr. Kristýna Bužová – zapisovatelka 

………………………………………  

V Újezdě pod Troskami dne 18. 12. 2024
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